
کتور در حساس ترین دوئل  آرمان ملی:پرسپولیس و ترا
هفته هفدهم لیگ  برتر فوتبال باید روز چهارشنبه از ساعت 

۱۷: ۱۵ به میزبانی ورزشگاه آزادی تهران به مصاف هم بروند. 
   پیش بازی 

کتور به بیش از نیم قرن  قدمت تقابل پرسپولیس و ترا
کنون ۴۶ گلزن متفاوت را به خود  می رسد و این دوئل جذاب تا
کتور که جزو مهم ترین و  دیده است تقابل پرسپولیس و ترا
دیدنی ترین مسابقات لیگ برتر است قدمتی بیش از نیم قرن 
دارد و ۲ تیم در چارچوب مسابقات مختلف بیش از ۵۰ سال 
خ های تهران و تبریز در  است که به رقابت  می پردازند. سر
مجموع رقابت های مختلف ۵۴ بار به مصاف هم رفته اند 
کتور بوده  که ۲۷ برد سهم پرسپولیس و ۱۱ پیروزی از آن  ترا
و ۱۶ رویارویی ۲ تیم با تساوی خاتمه یافته است. ۳۱ بازی 
کتور در چارچوب لیگ برتر برگزار شده که ۱۶  پرسپولیس و ترا
خ پوشان پایتخت به پیروزی رسیده اند و ۱۰ پیروزی  بار سر
کتور نمایان است. ۵ بازی هم با نتیجه مساوی  مقابل نام ترا
به پایان رسیده است. ایسنا نوشت: بدون احتساب بازی 
نیمه تمام دور برگشت لیگ بیست ویکم که با حکم کمیته 
انضباطی ۳ بر صفر به سود پرسپولیس اعلام شد؛ در ۳۰ بازی 
لیگ برتری بین ۲ تیم شاهد ۶۰ گل بوده ایم که توسط ۴۶ 
بازیکن مختلف به ثمر رسیده اند. رضا جباری اولین گلزن 
خ های فوتبال ایران در لیگ برتر است. تک  تاریخ دربی سر
خ پوشان پایتخت سه امتیاز اولین تقابل  گل او باعث شد سر
قرمزها در لیگ برتر را از آن خود کنند. فرهاد علیاری نیز اولین 
کتوری این دوئل در لیگ برتر است. علیاری این گل را  گلزن ترا
در دومین مصاف ۲ تیم به ثمر رساند ولی گلش برای پیروزی 
کتور غلبه  تبریزی ها کافی نبود و پرسپولیس ۲ بر یک بر ترا
کتور هوار ملا  کرد. اولین گلزن خارجی نبرد پرسپولیس و ترا
محمد عراقی است که ۱۳ سال پیش موفق به انجام این کار 
شد. آخرین خارجی که در این دیدار گلزنی کرده هم وحدت 
هانانوف است که در بازی برگشت لیگ بیست ودوم موفق به 

کتور شد.  بازگشایی دروازه ترا
   نظر خمس

کو خمس درباره بازی تیمش مقابل پرسپولیس، اظهار  پا
داشت: مدت هاست بازی رسمی انجام نداده ایم و برای 
بازگشت به مسابقات، اشتیاق داریم. با تمرینات و بازی های 
دوستانه سعی کرده ایم تیم را در بالاترین سطح آمادگی حفظ 
کنیم. پرسپولیس از مهم ترین رقبای ما بوده است و باید در 
بهترین فُرم، با این تیم رقابت کنیم. وی ارزیابی اش از کیفیت 
پرسپولیس را اینطور بیان کرد: پرسپولیس همواره از مدعیان 
قهرمانی بوده است و باید حساب ویژه ای روی این تیم باز کرد. 
البته نباید از تغییر سرمربی این تیم چشم پوشی کرد، چرا که 
ایشان در سال های اخیر، مربی بسیار مهمی برای پرسپولیس 
بود. این دیدار همچنان دشواری ها و پیچیدگی های خودش 
را دارد و باید با نهایت آمادگی و تمرکز بالا در این بازی ظاهر 
شویم تا بهترین عملکرد را داشته باشیم. خمس خاطر نشان 
کرد: نهایت سعی و تلاش را انجام می دهیم که نیم فصل دوم را 
گر سه امتیاز بازی با پرسپولیس را کسب  با پیروزی آغاز کنیم. ا
کنیم، فرصت خوبی برای حفظ جایگاه تیم در بین مدعیان، 
پیش می آید. »تلاش می کنیم تا عملکرد نیم فصل اول مان را 

از هر لحاظ بهتر کنیم.« وی با بیان این جمله یادآور شد: در 
صورت تحقق این هدف، می توانیم با سرسخت ترین رقبا در 
بهترین سطح رقابت کنیم. بازی با پرسپولیس برای ما بسیار 
مهم بوده و هواداران به تیم امید و اعتماد دارند و سعی می کنیم 
با نهایت تلاش در این دیدار سخت حاضر شویم تا با ارائه 
بازی خوب، هواداران به تیم خودشان افتخار کنند. سرمربی 
کتور راجع به میزان آمادگی بازیکنان جدید این تیم، گفت:  ترا
من از تمامی بازیکنانم رضایت دارم و به داشتن آنها افتخار 
می کنم. خوشحالم که این بازیکنان را در اختیار دارم و سعی 
می کنیم بهترین عملکردشان را داشته باشند. همگی باانگیزه 
که  و پرتلاش هستند و تحت هر شرایطی پشت شان هستم، چرا

شایستگی این را دارند. 
   صحبت اوسمار 

در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی  ویرا  لوس  اوسمار 
کتور تبریز در هفته  نشست خبری پیش از دیدار مقابل ترا
هفدهم لیگ برتر اظهار داشت: فردا یک بازی خیلی سخت 
کتور تیمی است که در نیم فصل اول  . ترا کتور داریم مقابل ترا
خیلی پیشرفت کرد و در نیم فصل تعدادی از نفراتش را عوض 
کتور تیمی آماده است و تیمی که دوست دارد مالکیت  کرد. ترا
توپ را داشته باشد به مانند تیم ما. با این اوصاف قطعاً بازی 
جالبی خواهد شد و ببینیم کدامیک از ما بیشتر می توانیم 
توپ را نگه داریم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با اشاره به 
تعداد نفرات تیمش مقابل آلومینیوم گفت: تعداد بازیکنان 
تیم ما مقابل آلومینیوم کمتر از بازی قبلی بود. امید عالیشاه 
را به خاطر چهار کارته بودن نداشتیم. سرلک و عمری که 
رفته بودند و دست مان خالی بود. امیدوارم امروز و فردا قبل 
بازی بتوانیم یک خبر خوب بشنویم و بتوانیم از بازیکنان مان 
کنیم. اوسمار در مورد دستیاران جدیدش در  استفاده 
پرسپولیس اظهار داشت: رافائل مربی حرفه ای است و در 
فدراسیون برزیل دوره بدنسازی را با ایشان پشت سر گذاشتم. 
او در اتریش دستیار بود و بالاترین سطح مدرک مربیگری را در 

فدراسیون برزیل دارد. او قبلاً بازیکن بوده است. آقای جرسی 
اندیسیو مربی دروازه بان های تیم ماست. قبلاً با او کار نکرده 
بودم، اما یک مربی خوب و حرفه ای است. قبلاً در کشورهای 
مربی  اندیسیو  است.  کرده  مربیگری  عربستان  و  منطقه 
باتجربه ای است و قبلاً در سطح تیم های ملی پایه برزیل کار 
کرده و آدم با تجربه ای به حساب می آید. وی راجع به ناقص 
بودن کادر فنی پرسپولیس تصریح کرد: کادر فنی ما هنوز کامل 
نیست. به آنالیزور نیاز داریم، چون آقای عسگری از تیم خارج 
شده است. با یک آنالیزور می توانیم کادرمان را تکمیل کنیم. 
کمی هماهنگی مربیان سخت است، چون مربیان جدید 
، زندگی و بازیکنان  باید خودشان را با شرایط جدید محل کار
وفق دهند. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با درخواست 
کمک از عوامل این تیم گفت: دیگران می توانند کمک کنند 
تا وفق دادن با شرایط جدید مربیان زودتر انجام شود. وی در 
گر علیرضا بیرانوند جانشین مناسبی  پاسخ به این پرسش که ا
داشت، در دیدار فردا به میدان می رفت یا نه، گفت: ما درباره 
دروازه بان تیم ملی صحبت می کنیم. دلیلی نمی شود به خاطر 
یک اشتباه، یک بازیکن را قضاوت کنیم. شاید آن بازیکن 
ک به پرسپولیس( ۱۰ بار دیگر نتواند  )اشاره به گل آلومینیوم ارا
آن گل را بزند. من به بیرانوند اعتماد دارم و از او استفاده 
ح سؤال خبرنگار دیگری  کنش به طر می کنم. اوسمار در وا
مبنی بر اینکه برخی از پیشکسوتان پرسپولیس اعتقاد دارند 
گزینه مناسبی برای هدایت این تیم نبوده است، تصریح کرد: 
نمی دانم درباره کدام یک از آنها صحبت می کنید، حتماً دلایلی 
برای خودشان دارند. آنها بازیکنان تاریخ دار پرسپولیس 
بوده اند، ولی گذشت زمان ثابت می کند که می توانیم نتیجه 
بگیریم یا نه. شرایط باید کمک کند تا به ایده آل باشگاه برسیم. 
در هیچ جای دنیا مربی نمی تواند بگوید نتایج خوبی می گیرد 
و باید وارد کار شود تا نتیجه بگیرد. تنها قولی که می توانم 
بدهم این است که همه تلاش می کنیم در کنار هوادارانی که 

داریم به موفقیت برسیم. 
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حساس ترین دیدار هفته 

خ های تبریز و تهران  تقابل سر

: تیم های گواردیولا   ازار
به درد من نمی خورد!

گفت و گو با پادکست هم تیمی  ادن ازار در 
پیشین خود در چلسی، جان اوبی میکل اعتراف 
کرد که برای بازی در تیم های تحت هدایت پپ 
گواردیولا ساخته نشده بود. ازار ۳۳ ساله که سال 
گذشته پس از سپری کردن دوران کم فروغ در رئال 
مادرید کفش هایش را آویزان کرد، در پاسخ به این 
سؤال اوبی میکل که آیا دوست نداشت روزی زیر 
نظر گواردیولا بازی کند، گفت: نمی دانم. توقعات 
این مرد خیلی زیاد است و به درد بازیکن مثل 
من که دوست دارد آزاد باشد، نمی خورد. من از 
گر کسی به من می گفت  آن بازیکنانی نبودم که ا
باید در همین پست بمانی قبول کنم و قطعاً سر 
جایم نمی ماندم. ستاره بلژیکی پیشین چلسی 
افزود: به نظر گواردیولا بهترین مربی دنیاست 
اما من مطمئن نیستم که می توانستم زیر نظر 
او بازی کنم. من بازیکنی ام که باید آزادی عمل 
داشته باشم تا بتوانم بازی را برای تان ببرم. در 
همین حال اوبی میکل هم اعتراف جالبی درباره 
هم تیمی سابقش در استمفوردبریج انجام داد. 

ویژه

گفتوگو

علی چینی مدافع سابق استقلال و کارشناس 
گردان نکونام و  فوتبال در خصوص وضعیت شا

حاشیه های این باشگاه صحبت کرد. 
   نظر شما درباره شرایط استقلال چیست؟

کله  شا و  دارد  خوبی  بازیکنان  استقلال 
اصلی تیم که دو سال است با هم بازی می کنند 
حفظ شده است. بازیکنان به هماهنگی نسبی 
رسیدند و نفرات جدیدی که اضافه شدند خیلی 
کمک می کنند تا به قهرمانی در پایان فصل 
گر اتفاق خاصی در نیم فصل دوم  کمک کنند. ا
نیفتد این تیم می تواند یکی از مدعیان جدی 

قهرمانی باشد. 
   درباره اختلاف میان جواد نکونام و علی 

خطیر چه نظری دارید؟
 نباید شکافی بین سرمربی و مدیرعامل تیم 
مدیرعامل،  بین  اختلافی  نباید  اصلاً  باشد. 
سرمربی، و بازیکنان باشد و تمامی اعضای تیم 
باید با هم در یک جبهه باشند. استقلال به 
اندازه کافی بازیکن دارد. مشکلات و امتیازات 
جمع شده هم به اندازه کافی است. همه چیز در 
استقلال وجود دارد، جواد نکونام تمرکز خود را 
روی کار تیم بگذارد، چون بازیکن به اندازه کافی 
گرفته شده است. بازیکنان برای روز های سخت 
آماده شوند و مدیریت هم تلاش خود را برای 
حمایت از تیم و عمل به تعهدات بگذارد. نباید 
بیش از اندازه کار را لوث کنیم و بگوییم بازیکن 
نداریم، استقلال به اندازه کافی بازیکن دارد. زیاد 
بگوییم بازیکن نداریم، بی احترامی به بازیکنانی 
است که در تیم حضور دارند. خودم را مثال 
گر  می زنم. آن زمانی که در استقلال بازی می کردم ا
مرحوم ناصر حجازی می گفت دفاع چپ نداریم 
به من بر می خورد و می گفتم پس من چه نقشی 
دارم؟ بعد از سپاهان بهترین بازیکنان ایران در 
استقلال هستند. علی خطیر هم آنچه در توانش 
بوده به عنوان مدیرعامل انجام داده، جواد 
نکونام هم از لحاظ فنی تمام توانش را گذشته، 
پس هر کسی در حیطه وظایف خود مسئولیت 

خود را اجرایی کرده است. 

چینی: 
 بعد از سپاهان 

بهترین بازیکنان ایران 
در استقلال هستند

: گفتند من و سوریان از هم   دبیر
جدا شدیم، باور نکنید

 تسنیم: علیرضا دبیر در مراسم رونمایی از 
کتاب شهید کشتی گیر مهدی استویی که امروز 
)سه شنبه( در محل فدراسیون کشتی انجام شد، 
اظهار داشت: امروز به لطف خدا سیزدهمین 
کتاب شهدای کشتی گیرمان را رونمایی کردیم، 
قهرمانان مان را هم در دست اجرا داریم، اسم 
نمی برم. می خواهیم یک شگفتی باشد. در بحث 
الگوسازی و کار فرهنگی حتما باید فدراسیون این 
کار را انجام دهد و از خدا ممنونیم که توفیق این 
کار را به ما داده است. رئیس فدراسیون کشتی 
درمورد برگزاری جام باشگاه های جهان طی 
کید  روزهای شنبه و یکشنبه آینده در تنکابن تا
کرد: جام باشگاه های جهان روال همیشگی 
خودش را دارد. سازمان لیگ این توان را در 
خود دید که می تواند این مسابقه را برگزار کند، 
با بانک شهر مسابقه را برگزار می کنند. ظاهرا 
بین ۶ تا 8 تیم خارجی هم قرار است بیایند. فقط 
صحبتی که با دوستان داشتیم بچه هایی که 
احتمال حضور در المپیک دارند را از دوستان 
خواهش کردیم از آنها استفاده نکنند. گفتیم 
نفرات دوم و سوم بیایند، مثلا ۱۲۵ کیلوگرم ما 
چند کشتی گیر خوب داریم، امیررضا معصومی 
ع که قهرمان جهان  را در کنار امیرحسین زار
و مدال دار المپیک است، داریم و او هم برود 
همین است. بچه های دیگر می توانند کشتی 
بگیرند و کمک کنند و بچه های ما قرار است به 
گزینشی بروند، ضرب نخورند. خواهش کردیم از 
این بچه ها استفاده نکنند. وی درباره اینکه کسی 
درنهایت در پست نایب رئیسی فدراسیون کشتی 
جایگزین حمید سوریان شد؟، گفت: من خودم 
هم نمی دانم )باخنده(، حمید سوریان هست، 
گفتند من و حمید  همه جا هست. هروقت 
سوریان از هم جدا شدیم، باور نکنید. دیشب با 
هم بودیم همین بعدازظهر امروز هم با هم قرار 

داریم. از بچگی اش پیش ما بزرگ شده است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: باشگاه پرسپولیس مبلغ مربوط به مالیات بوژیدار 
رادوشویچ را به صورت نقدی پرداخت کرد. باشگاه پرسپولیس 
چند روز پیش با دادن تعهد رسمی در اداره مالیات، سعی کرد 
پرونده مالیات بوژیدار رادوشویچ را ببندد و برگه مفاصا حساب 
مالیاتی این بازیکن را با دادن ضمانت و تعهد به اداره مالیات 
دریافت و سپس برای این بازیکن ارسال کرد. پس از این اتفاق، 
وکیل رادوشویچ با طرح ایراداتی عجیب، خواستار آن شد تا مالیات 
این بازیکن به طور کامل پرداخت و برگه تسویه حساب نقدی 
دریافت شود که همین موضوع مشکلات زیادی را در چند روز 
اخیر برای باشگاه پرسپولیس به وجود آورد. باشگاه پرسپولیس در 
نهایت دیروز )سه شنبه( با پرداخت مبلغی حدود ۱۰ میلیارد تومان 
بابت مالیات رادوشویچ، برگه تسویه حساب نقدی را دریافت کرد 
و قرار است به زودی این برگه مالیاتی به رادوشویچ ارسال شود 
تا مشکل بسته بودن پنجره نقل و انتقالاتی سرخپوشان برطرف 

شود. 
ایسنا: احسان اصولی، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
در خصوص عملکرد تیم ملی در جام جهانی اظهار کرد: جا دارد به 
اهالی رسانه که بعد از چند سالی وقفه نمایشگاه مطبوعات و رسانه 
برگزار شد، تبریک بگویم و این فرصت برای ما ارزشمند است تا سری 
به رسانه های کشور بزنیم. بر اساس عملکرد تیم ملی، باید داده ها 
را بر دو حسب فنی و هواداری بسنجیم. چه در بخش هواداری و 
چه در بخش فنی، نمره خوب و قابل قبولی بود اما نتیجه مطلوبی 
صورت نگرفت. همه ما انتظار داشتیم که قهرمانی را به دست 
بیاورد و قطر و عمان را شکست دهیم. وی ادامه داد: زیبایی و 
قشنگی در فوتبال همین است. فضایی باز شده بود و می توانستیم 
قهرمان شویم. ما عملکرد را بر اساس داده ها و آن چه در میدان 
دیدیم، نمره قابل قبولی بود. تداوم و اصرار بر اصلاح اشکالات و 
تقویت می تواند ما را به آنچه به دست نیاوردیم یعنی نتیجه برساند. 
سخنگوی فدراسیون فوتبال در خصوص تقویت کادر فنی تیم ملی 
گفت: اساسا قراردادها بند محرمانگی دارد و مدت قرارداد ایشان تا 
پایان جام جهانی ۲۰۲۶ است. تقویت کادر فنی بر اساس نظر ایشان 
است و بر مبنای نظر ایشان بود که قطبی دعوت شد و برای اضافه 
شدن مربیان دیگر نیز، سرمربی تیم ملی تصمیم گیری مستقیم 

خواهد کرد و کادر فنی چیده می شود. 

بیــنالمــلل
    کاپیتان الهلال در فصل جاری رقابت های لیگ عربستان 
عملکردی بهتر از کریستیانو رونالدو داشته است. سالم الدوسری 
در فصل جاری رقابت های لیگ عربستان عملکرد بسیار خوبی 
در ترکیب الهلال داشته و یکی از دلایل اصلی صدرنشینی تیمش 
بازیکنان  ، فهرست بهترین  بوده است. سایت سوفا اسکور
فصل جاری لیگ عربستان بعد از گذشت ۲۰ هفته را اعلام کرد. 
با آنکه کریستیانو رونالدو در فصل جاری نمایش 
خیره کننده ای در النصر داشته و موفق به زدن ۲۱ 
گل شده است ولی بهترین بازیکن فصل جاری 
لیگ عربستان نیست. طبق اعلام 
، سالم الدوسری،  سوفا اسکور
کاپیتان الهلال، با نمره هشت 
بهترین بازیکن فصل جاری بوده است. او 
در فصل جاری لیگ حرفه ای عربستان 
موفق به زدن ۹ گل و دادن چهار پاس 
گل شده است تا بالاترین نمره را به خود 
رونالدو  کریستیانو  دهد.  اختصاص 
کسب نمره ۷. ۹۹ در جایگاه دوم  با 
قرار دارد و تالیسکا دیگر بازیکن النصر 
هم با ۷. ۹8 در رده سوم جای دارد تا به 
ترتیب سه بازیکن برتر فصل جاری لیگ 
عربستان باشند. در جدول رده بندی 
لیگ حرفه ای عربستان الهلال با ۵۶ امتیاز 

در صدر جدول رده بندی قرار دارد. 

 بیرانوند در ماه های گذشته 
دچار افت شدیدی شده است

ک عملکرد آنچنان  بازیکنان پرسپولیس مقابل آلومینیوم در ارا
بدی نداشتند و حتی بازی را هم خوب شروع کردند. در ادامه 
گلزنی  بازی هم زاهدی و باهویی فرصت های مناسبی برای 
داشتند، اما با بی دقتی این موقعیت ها از دست رفت. در نیمه 
دوم هم پرسپولیس بهتر از آلومینیوم بازی کرد، اما تیم حریف با 
تیزهوشی بازیکنش توانست از معدود موقعیت گل زنی اش به 
بهترین شکل استفاده کند و برنده بازی شود. مهاجمان نباید به 
این راحتی زحمات تیم را به هدر بدهند و باید در جریان بازی از 
کثر  حداقل موقعیت های شان به گل دست پیدا کنند. در مجموع ا
بازیکنان در این دیدار تمرکز کافی را نداشتند تا با یک گل مغلوب تیم 
زحمتکش آلومینیوم شوند. گلی که بیرانوند از تیم فوتبال آلومینیوم 
ک خورد، اصلاً توجیه ندارد و مقصر اصلی دریافت گل، خودش  ارا
بود. او از دروازه اش جلو آمده بود و فکر نمی کرد توپ در میانه 
میدان لو برود. در صورتی که دروازه بان همیشه باید حواس جمع و 
ششدانگ، مراقب دروازه باشد. گلی که بیرانوند خورد ممکن است 
در پایان فصل هم به ضرر تیم فوتبال پرسپولیس تمام شود! خیلی 
واضح است که علیرضا در ماه های گذشته دچار اُفت شدیدی 
شده است. بیرانوند در تمام بازی های تیم ملی در جام ملت ها به 
غیر از دیدار با هنگ کنگ گل دریافت کرد. در برخی از بازی ها مقصر 
اصلی گل خوردن نیز او بود و در ۳ بازی آخر )سوریه، ژاپن و قطر( 
گر با تمرکز  در دریافت چند گل مقصر بود. همچنین در بازی قطر ا
بیشتری عمل می کرد، تیم ملی نتیجه بهتری می گرفت. در گل های 
دوم و سوم قطر هم بسیار ضعیف عمل کرد. اوسمار دستیار یحیی 
گل محمدی بود و در بازی با آلومینیوم نشان داد آنچنان تجربه ای 
برای تصمیم گیری در رأس کادرفنی پرسپولیس را ندارد. همیشه 
یک مربی خوب نمی تواند سرمربی خوبی هم باشد. امکان دارد 
او یک تمرین دهنده عالی یا مشاور مناسبی برای سرمربی تیم 
باشد، اما اوسمار سرمربی ایده آلی برای پرسپولیس نخواهد بود. 
گر این شرایط برای پرسپولیس ادامه پیدا کند، سرمربی  به نظرم ا
باتجربه ای نیاورند و بازیکنان خوب به خدمت گرفته نشوند، فصل 
برای پرسپولیس خوب تمام نخواهد شد و اوضاع بدتر هم می شود. 

سعیدعزیزیان
کارشناسفوتبال

: کار خطیر و نکونام از آشتی کردن گذشته است  کبرپور ا

: گاهی تیمی از درون به خود لطمه می زند  ورمزیار

کبرپور پیشکسوت باشگاه استقلال  علیرضا ا
اعتقاد دارد کار علی خطیر و جواد نکونام از 
آشتی کردن گذشته است و اختلاف بین آنها 
علیرضا  نیست.  استقلال  باشگاه  شأن  در  
کبرپور در گفت  وگو با تسنیم، درباره اختلافات  ا
پیش آمده بین علی خطیر و جواد نکونام 
وجود  فصل  ابتدای  از  شرایط  این  گفت: 
داشت، ولی بعد از مدتی آنها آشتی کردند 
که دیگر تیم به  و ما هم خوشحال شدیم 
حاشیه نمی رود. متأسفانه این اختلاف نظرها 
دوباره دیده می شود و ما از هر دو طرف و 
و  می شنویم  حرف هایی  اطرافیان شان 

جملاتی می خوانیم که در شان و شخصیت 
باشگاه استقلال نیست. استقلال باشگاه 
بزرگی است و باید راه حلی پیدا شود تا این 
مشکلات و اختلافات از بین برود. متأسفانه 
نمی دانم ما پیشکسوتان چه باید بگوییم و 
چه کاری انجام بدهیم، چون کار این دو نفر از 
آشتی کردن گذشته است. وی ادامه داد: من 
نمی خواهم از هیچ کدام از آنها طرفداری کنم، 
چون برای من استقلال مهم است. این باشگاه 
مدیران و مربیان زیادی را به خود دیده، ولی 
مهم این است که شخصیت استقلال حفظ 
شود. نکونام به عنوان سرمربی خواسته هایی 

داشته و باشگاه هم شرایط خاص خودش را 
دارد، ولی بهتر است این وضعیت هرچه زودتر 
کنش به اینکه برخی  کبرپور در وا تمام شود. ا
معتقدند استقلال کمبود بازیکن ندارد، خاطر 
کرد: من نمی گویم استقلال مشکل  نشان 
کمبود بازیکن دارد و اتفاقاً بازیکنان خوبی در 
کیفیت هم  این تیم حضور دارند و دو بازیکن با
به لیست تیم اضافه شدند. در ابتدای فصل 
اما نفرات موردنظر کادر فنی به صورت کامل 
جذب نشدند و فکر می کنم بحث جایگزین 
کردن و نیمکت قوی هم بسیار مهم است که 
استقلال شرایط چندان خوبی در این زمینه 

نداشت. مهاجم پیشین تیم فوتبال استقلال 
یادآور شد: رفتارها و صحبت های هر دو طرف 
موردپسند من و خیلی ها نیست و معتقدم 
سرمربی و مدیرعامل باشگاه باید به استقلال و 
هوادارانش احترام بگذارند. الان شرایط طوری 
است که هواداران نمی دانند چه کسی راست 
می گوید و چه کسی دروغ، ولی استقلال تا اینجا 
نتیجه گرفته است و هواداران هم طبیعتاً پشت 
نکونام هستند. من معتقدم ادامه این روند 
و مصاحبه کردن شرایط را سخت تر می کند 
و هر دو طرف باید خویشتنداری کنند تا این 

حاشیه ها کمتر شود. 

صادق ورمزیار پیشکسوت استقلال می گوید: 
گاهی ممکن است تیمی از درون بخواهد 
گر اختلافات  کند. قطعا ا خودش را خراب 
ادامه داشته باشد به تیم استقلال لطمه 

خواهد. 
    عملکرد استقلال

صادق ورمزیار در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی 
از عملکرد استقلال برابر صنعت نفت در اولین 
بازی از نیم فصل، اظهار کرد: با شناختی که 
هر دو تیم از یکدیگر داشتند بازی خوبی را به 
نمایش گذاشتند و عملکرد هر دو تیم راضی 
کننده بود. البته استقلال چون قهرمان نیم 
فصل بود هر تیمی که مقابل آن قرار بگیرد، 

انگیزه زیادی برای بازی پیدا می کند. 
   شناخت از استقلال 

وی گفت: سهراب بختیارزاده 
سرمربی تیم صنعت نفت آبادان 
مدافعان  از  یکی  قبلا  چون 

کافی نسبت به تیم  استقلال بود شناخت 
استقلال داشت و تیم خود را دفاعی چیده و 
از هر پنج مدافع خود به خوبی برابر استقلال 
استفاده کرده بود. در حقیقت سیستم دفاعی 

را به خوبی بلد بود و بار دفاعی تیم را بالا برد. 
   اختلاف داخلی 

وی در پاسخ به این پرسش که با توجه به 

اینکه اختلافات بین نکونام و خطیر به اوج 
رسیده و علنی شده است، این مساله چقدر 
می تواند به استقلال لطمه بزند؟ خاطرنشان 
کرد: قرار نیست همیشه اختلافات از بیرون به 
تیمی ضربه بزند، گاهی ممکن است تیمی از 
گر  درون بخواهد خودش را خراب کند. قطعا ا
اختلافات ادامه داشته باشد به تیم استقلال 

لطمه خواهد زد. 
   نقل و انتقالات 

از عملکرد  ارزیابی  ورمزیار همچنین در 
استقلال در فصل نقل و انتقالات و جذب 
فخرالدینی ۳۴ ساله به عنوان وینگر راست 
با بودن بازیکنانی چون حردانی و تورانیان، 
میانی  هافبک  تورانیان  کرد:  خاطرنشان 
است و پست آن وینگر نبود، میلاد فخرالدینی 
از  بیشتر به درد استقلال می خورد و یکی 
مهره های حساس و حلقه مفقوده استقلال 
ج کردن یک  ، خار است. البته برای خطیر

تعداد از بازیکنان و اضافه کردن تعداد دیگر به 
لیست کار سختی بود اما در مجموع معتقدم 
کننده  که جذب شده اند راضی  بازیکنانی 

است. 
   فرصت بازی 

پیشکسوت استقلال در پایان در پاسخ به 
این پرسش که بهتر نبود به تورانیان فرصت 
بازی داده می شد؟ افزود: این بازیکن جوان 
است و نیاز به تجربه اندوزی دارد. استقلال 
در فضایی قرار دارد که به بازیکنان کارکشته و 
باتجربه نیاز دارد تا در مواقع حساس به این 

تیم کمک کنند. 
تورانیان نیاز دارد که تجربه کسب کند و 
پخته شود. این بازیکن در سال های بعد 
بیشتر به درد استقلال می خورد. به هر صورت 
استقلال در فصل نقل و انتقالات بازیکنان 
خود  ضعف  نقاط  تا  کرده  جذب  خوبی 

را برطرف کند. 

جنارو گتوزو از هدایت مارسی برکنار شد.  به گزارش ایسنا، 
باشگاه مارسی طی بیانیه ای رسمی اخراج جنارو گتوزو 
از هدایت این باشگاه را تایید کرد. در بیانیه این باشگاه 
از  است  مایل  مارسی  »المپیک  است:  آمده  فرانسوی 
جنارو و همه همکارانش به دلیل فعالیت بی عیب و نقص 
و حرفه ای بودن زیادی که به صورت روزانه نشان داده اند، 

تشکر و برایشان در آینده آرزوی موفقیت کند.« این 
مربی ایتالیایی در مدت زمان کوتاهش که نزدیک 

به پنج ماه بود به ۹ برد، هشت تساوی و هفت 
کنون  شکست دست پیدا کرده بود. مارسی ا

با ۳۰ امتیاز از ۲۲ بازی در رده نهم جدول 
لیگ فرانسه حضور دارد.

گتوزو
 از المپیک مارسی 
اخراج شد


